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k 2. točki 6. redne seje 

 

Zadeva:Svetniško vprašanje – Izobraževanje prvošolcev v prostorih Tehnološkega parka 

V skladu z 98. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL podajam svetniško vprašanje in prosim za ustni 

odgovor 

Ustava določa, da so v Sloveniji so vsakomur zagotovljene enake človekove pravice in temeljne 

svoboščine, ne glede na narodnost, raso, spol, jezik, vero, politično ali drugo prepričanje, gmotno stanje, 

rojstvo, izobrazbo, družbeni položaj, invalidnost ali katerokoli drugo osebno okoliščino.  

Vendar pa se pojavlja vprašanje, če bodo te ustavne pravice deležni tudi vsi ljubljanski prvošolci?  

Po zanesljivih informacijah, naj bi bila dva od petih razredov prvošolskih otrok OŠ Vrhovci premeščena 

v prostore poslovnega parka oziroma v prostore Tehnološkega parka. Ker otroci sodijo v šolo in ne 

Tehnološki park in ker je šola tudi prostor medvrstniškega druženja, so ti prvošolci lahko avtomatsko 

oropani ustavnih pravic, saj bi bili s to prerazporeditvijo neprimerno segregirani od svojih vrstnikov.  

Prehod v OŠ je eden izmed najpomembnejših mejnikov odraščanja. Prav prvošolčki, ki se tako veselijo 

svoje prve šolske torbe in rutice in ki se šele spoznavajo z izobraževalnim sistemom, so najranljivejši. 

Potrebujejo podporo staršev, da se lahko čim bolje vključijo v šolo - nov razred, k pouku, sošolcem. 

Celotna odločitev, da se prvošolce prestavi v prostore Tehnološkega parka, naj bi bila celo sprejeta brez 

usklajevanja z družinami in starši v okolišu. To se vsekakor da popraviti s pogovori in iskanjem rešitev, 

ki temeljijo na dialogu.  

Zaskrbljujoče pa je, če se bo problematika prostorov za šolanje, četudi le začasno, reševala na plečih 

otrok, s selitvami v raznorazne, neprimerne prostore za šolanje, ob čemer ne smemo spregledati gradnje 

številnih, stanovanjskih sosesk. Kot da je v Ljubljani prostor zgolj za draga stanovanja, ne pa za otroke 

– šolarje? Ena izmed temeljnih človekovih pravic je namreč pravica do šolanja. Ta zagotavlja tudi 

pravico dostopa do javno potrjenih izobraževalnih institucij. Šolanje otroku omogoči, da se osamosvoji 

in razvije kot posameznik in član družbe. S spremembo prostora izobraževanja izven ustaljenih učilnic v 

dislocirane prostore poslovnega – tehnološkega parka, je ta pravica ogrožena. Če kdo meni, da bodo 

otroci in njihovi starši malo potrpeli – opozarjam, da leto ali dve neustreznih pogojev v otrokovem 



 

razvoju lahko pušča doživljenjske posledice. Da se starši upravičeno zaskrbljeni sprašujejo, kateri otroci 

bodo »izžrebani« za segregacijo in neustrezne pogoje – to ni prav in do tega ne sme priti. Če je v 

Ljubljani prostor za nadstandardna stanovanja, mora biti tudi prostor za šole in vrtce. 

Gospodu županu tako postavljam vprašanje:  

 Ali MOL aktivno sodeluje pri rešitvi izpostavljene problematike, ki neprimerno segregira in 

potencialno krati temeljne človekove pravice otrok in kako MOL sodeluje pri reševanju 

problema? 

 Kakšno strategijo postavlja MOL za reševanje teh izzivov v prihodnje zaradi gradnje novih 

stanovanjskih območij na področjih šol, ki niso zmožne sprejeti dodatnih kapacitet otrok? 

 Ali lahko v glavnem mestu Slovenije starši pričakujejo, da bodo njihovi otroci v prihodnje 

obiskovali pouk OŠ v obstranskih ali poslovnih prostorih in izven primernih prostorov 

izobraževanja? 

Za ustni odgovor se vam že vnaprej zahvaljujem. 

Lepo pozdravljeni, 

  

 

 

 

         dr. Tina Bregant 

              Mestna svetnica SKSS 

        

 

 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

 


